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worden voorgelezen; zelf ging hij naar de kerk van zijn eigen kerkge-
nootschap, de Algemene Doopsgezinde Sociëteit.

Na zijn vertrek hadden de Vertrouwensmannen nog tal van punten te
bespreken.' Zij besloten Gerbrandy telegrafisch in te lichten dat zij hun
proclamatie hadden uitgevaardigd en boden de regering telegrafische
gelukwensen aan, 'met erkentelijkheid gedenkend hetgeen zij onder
beproefde leiding van minister-president gedurende de bezettingstijd
terwille van de herrijzing van het vaderland heeft gedaan.' Aan de
koningin seinden zij:

'Op dit historisch uur bieden Vertrouwensmannen der regering, zich tot tolk
makend van de gevoelens van het gehele Nederlandse volk, Uwe Majesteit hun
gelukwensen aan met Uw terugkeer in het bevrijde vaderland en getuigen zij
jegens Uwe Majesteit van hun grote dankbaarheid voor de bezielende leiding
die Zij gedurende vijf jaren van grenzeloze onderdrukking aan het verzet tegen
de vijand heeft willen geven.'

Ook aan prinses Juliana en prins Bernhard werden gelukwens-tele-
grammen toegezonden, aan de prins 'met grote waardering voor uw
krachtig en onvermoeid strijden voor de bevrijding van ons land.'

Er kwam nog veel meer aan de orde.
Wat de plechtigheid op de Groenmarkt betrof, stelde Cleveringa voor,

vertegenwoordigers van de illegaliteit uit te nodigen, daarbij aanwezig
te zijn. Dat denkbeeld vond algemene instemming en er ging een
boodschapper naar het stafkwartier van de Haagse BS - hij kwam terug
met het bericht dat de BS-commandanten de uitnodiging graag zouden
aanvaarden maar alleen als zij gewapend konden verschijnen. Dat laatste
kon niet worden toegestaan.

Er werd verder gesproken over de vrijlating van de politieke gevan-
genen (van der Vlugt, die weer in de vergadering aanwezig was, zei dat
hij van de Haagse SD had vernomen dat zij allen al uit de gevangenissen
waren ontslagen). Er werd gesproken over de radio (Oranje stelde voor,
maandag met uitzendingen uit Hilversum te beginnen). Er werd gespro-
ken over de zuivering der departementen (daar moest hier en daar nog
veel aan worden gedaan). Er werd gesproken over de van Hirschfeld
binnengekomen brief waarin deze zijn functie ter beschikking had ge-
steld (geconstateerd werd dat hij dus geen stakingsbevel behoefde te
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